
Sterke toekomst voor De Lintwijzer 
bij GO!-scholengemeenschap Fluxus

Begin april startte het schepencollege de procedure op om de gemeentelijke basisschool 
over te dragen aan de GO!-scholengroep Fluxus. Burgemeester Harry Debrabandere en 
schepen Annemie Janssens volgen het dossier nauwgezet op, zodat de overdracht voor 
de directeur, het lerarenteam en de leerlingen optimaal zal verlopen.

De reden voor deze overdracht moet gezocht worden in de steeds hoger wordende eisen 
voor het inrichten van onderwijs en het ontbreken van expertise zowel bij de politiek 
verkozenen als bij de ambtenaren. In de GO!-scholengroep zal De Lintwijzer haar 
pedagogische project verderzetten met de ondersteuning en 
omkadering van een inrichtende macht die gespecialiseerd 
is in het aanbieden van onderwijs.

Burgemeester Harry Debrabandere en schepen Annemie Janssens.

Beste Lintenaren,

Gemeentepolitiek is in essentie 
de grote lijnen uitzetten voor de 
toekomst van onze gemeente. Dat 
wil zeggen, beste Lintenaar, dat het 
gemeentebestuur uw noden, wensen 
en dromen steeds voor ogen heeft en 
die probeert om te zetten in beleids-
daden. Wij vergeten nooit voor wie 
we beleid voeren: we willen naar u 
luisteren en met u in discussie gaan. 

Helaas gooit corona roet in het eten. 
Deze crisis is nu al meer dan een jaar 
bezig. Zonder u, zonder de gesprek-
ken, discussies en zelfs de ‘small 
talk’, is het moeilijk te weten hoe het 
met u gaat en wat er echt schuilgaat 
achter het mondmasker. Ik hoop dan 
ook van harte dat ik u en alle andere 
Lintenaren snel weer op straat, in de 
winkel, op café of op de Chiro mag 
tegenkomen om een babbeltje te 
slaan en om van u te vernemen wat 
we in de nabije toekomst kunnen 
doen om dit afgelopen jaar samen 
achter ons te laten en verder te gaan. 

Ik sta klaar en weet dat onze 
burgemeester, schepenen, gemeente-
raadsleden, bestuursleden en 
sympathisanten ook klaarstaan. 
Hou nog even vol, we zijn er bijna 
door. Het licht aan het einde van de 
tunnel is in zicht. Tot snel.

Steve Blockhuys
Voorzitter N-VA Lint

Het gemeentebestuur zal erop toezien dat de overdracht vlot verloopt voor zowel de 
leerlingen als de leerkrachten.

Lint moet bereikbaar blijven met openbaar vervoer (p. 2) Wist u dat … (p. 3)

N-VA Lint verwent leden met ‘gelukszakje’

Omdat we nog steeds geen bijeenkomsten mogen organiseren, 
vonden wij dat onze leden wel een opkikkertje konden gebruiken. 
In februari kregen alle N-VA-leden in Lint een ‘gelukszakje’. 
Onze attentie werd flink gewaardeerd.
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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 30 april.



Lint moet bereikbaar blijven 
met openbaar vervoer
Tegen 2030 wil de Vervoerregio Antwerpen dat 50 procent 
van alle verplaatsingen gebeurt met de � ets, trein, tram, bus, 
taxi, waterbus of deelsystemen, en nog maar 50 procent met 
de wagen. Om die ‘modal shi� ’ te realiseren, zouden buslijnen 
52 en 53 verdwijnen. Schepen van Mobiliteit Rudy Verhoeven 
ziet erop toe dat u zich ook in de toekomst makkelijk met het 
openbaar vervoer kunt verplaatsen. 

In het initiële voorstel werd zowel de noord- als de zuidverbin-
ding met Hove en Duffel geschrapt. Dankzij de inzet van Rudy 
Verhoeven werd de verbinding tussen Lint en Duffel inmiddels 
hersteld. Deze lijn rijdt een lus via Hemiksem en Schelle en zorgt 
zo voor extra bussen richting het station en het centrum van 
Kontich. Momenteel kijkt De Lijn naar vervoer op maat om de 
verbinding met Hove te herstellen. 

“We werken verder om ervoor te zorgen dat Lint bereikbaar blijft 
en onze inwoners zich in alle windrichtingen met het openbaar 

vervoer kunnen blijven verplaatsen”, zegt de schepen. “We halen 
alles uit de kast en werken ook nauw samen met de oppositie, 
want het is de bevoegde Open Vld-minister die de uiteindelijke 
beslissing zal nemen.”

Buitenschoolse 
opvang en activiteiten 
voor alle kinderen

Op 1 januari 2021 ging het nieuwe decreet BOA 
van start. BOA staat voor Buitenschoolse Opvang 
en Activiteiten. Het doel is om alle kinderen, en in 
het bijzonder kinderen uit kansengroepen, te laten 
deelnemen aan sport, cultuur en andere activi-
teiten. Het lokaal bestuur zal daarin een regierol 
opnemen en inventariseert wat er in Lint al gebeurt 
op dit vlak. Er wordt een overgangsperiode van zes 
jaar voorzien. Omdat Lint al een erkende opvang 
voor kleuters heeft, zal het bestuur het kwaliteitslabel 
met bijbehorende subsidies in 2022 automatisch 
ontvangen. Schepen Annemie Janssens volgt dit 
voor u op.

Ontwerper voor verbouwing 
De Witte Merel aangesteld 
De realisatie van de vernieuwbouw van De Witte Merel staat 
een stap verder. Een jury van vertegenwoordigers uit het vereni-
gingsleven en de politiek stelde unaniem het architectenbureau 
‘Met Zicht op Zee’ aan. De jury koos voor dat bureau vanwege de 
creativiteit en originaliteit die de ontwerpers aan de dag leggen 
bij de vertaling van de visie van het lokaal bestuur. Het ontwerp 
zal de komende maanden verder vorm krijgen in samenspraak 
met belanghebbenden.

Project Zevenhuizen
Eind december werd de verkavelingsaanvraag voor het project 
Zevenhuizen ingediend. Tijdens het openbaar onderzoek kwamen 
bijna 1.800 bezwaarschriften binnen. Die werden een voor een 
bekeken en beoordeeld. In de gemeenteraad van mei valt een 
beslissing over het wegentracé en eind mei beslist het schepen-
college. Het is heel belangrijk om de procedure, zoals die door 
de overheid wordt opgelegd, nauwkeurig te volgen. Termijnen 
moeten gerespecteerd worden.

Feit is dat in 2011 het ruimtelijk uitvoeringsplan werd opgemaakt 
dat deze verkavelingsaanvraag mogelijk maakt. Dat gebeurde nadat 
de provincie het woonuitbreidingsgebied twee jaar eerder omzette 
naar woongebied. Het had beter geweest dat er toen actie werd 
gevoerd tegen de komst van een verkaveling, want de handvaten 
die we vandaag hebben zijn zeer beperkt of zelfs onbestaande.

“Buslijnen 52 en 53 zomaar afschaffen kan niet”, 
vindt schepen van Mobiliteit Rudy Verhoeven.
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Heraanleg fi ets- en voetpaden
De plannen voor de vernieuwing van de voet- en fietspaden in de Statiestraat 
en de Liersesteenweg (tot aan Lerenveld) krijgen vorm. Wanneer alles naar 
wens verloopt, starten de werken in oktober. Alle fietspaden worden aan-
gelegd in donkerrood asfalt, de voetpaden worden beklinkerd. Sommige 
boordstenen worden verlaagd voor rolstoelgebruikers. 

In de Statiestraat worden de fietspaden eenrichting. Ter hoogte van de nieuwe
fietsenstalling van Mater Christi in de Statiestraat komt een gevleugeld 
zebrapad. Op de Liersesteenweg zal het fietspad dubbelrichting zijn, maar 
er wordt gestreefd naar de maximaal mogelijke breedte, zodat de veiligheid 
gegarandeerd kan worden.

Wist u dat ...
  u via het e-loket een aanvraag kunt 
doen om van uw straat een speel-
straat te maken in de grote vakantie? 
Uiteraard zijn er een aantal criteria en 
voorwaarden verbonden aan het 

aanvragen van een speelstraat. Op de 
website van de gemeente vindt u meer 
informatie. Aanvragen voor de 
komende zomervakantie kunt u 
indienen tot 20 mei.

  de basketringen op het speelpleintje 
van het park en de Roetaard werden 

vervangen? Voor de pleintjes in de wijk 
Roetaard en het Hoog Heibos waren 
een aantal overlegmomenten met de 
buurtbewoners voorzien. Corona 
besliste er anders over. Uiteindelijk 
organiseerden we een schriftelijke en 
digitale bevraging bij de omwo-
nenden over de verdere invulling van 
de pleintjes. 

  er deze zomer opnieuw een pop-up-
zomerbar zal zijn in ons park? Er 
werd een concessie voor drie jaar 
toegewezen aan dezelfde uitbaters als 
vorig jaar. Binnenkort kunt u er opnieuw 
terecht voor een hapje en een drankje 
terwijl de kinderen of kleinkinderen 
zich amuseren in de speeltuin.

  er in het najaar 3.000 narcissen
geplant werden in het park en 1.500 
achter De Witte Merel? Iedereen heeft 
genoten van al die bloemenpracht.

  het noodfonds van de Vlaamse 
overheid ruim 130.000 euro onder de 
Lintse verenigingen verdeelde ter 
ondersteuning van onze lokale 
verenigingen?

  we een zomerschool inrichten in 
samenwerking met Hove? Vorig jaar 

organiseerden zij met groot succes 
twee klassen. Lint start dit jaar met 
één klas. De voorbereidingen zijn volop 
bezig. Meer informatie volgt.

  onze gemeente opnieuw deelneemt 
aan Straatvinken? We streven 
ernaar om in elke straat een ‘vinker’ te 
hebben om zo de drukte in onze 
straten te kunnen monitoren. Vinkt u 
ook mee? Download dan nu de app!

  we recent de verwarmings-
installatie van De Witte Merel 
hebben vervangen? Daarbij hielden we 
uiteraard rekening met de komende 
vernieuwbouw.

  een oppositieraadslid zich tijdens de 
gemeenteraad van januari verschrik-
kelijk druk maakte over een beslissing 
van de burgemeester in de strijd tegen 
corona in de scholen? Vanwege de 
oprukkende besmettingen in de 
scholen in de omringende gemeenten 
besliste burgemeester Harry Debra-
bandere dat de leerlingen van het 
vijfde en zesde leerjaar en alle broers 
en zussen van kinderen die in de 
omliggende gemeenten naar school 
gaan, een mondmasker moesten 
dragen op school. Het oppositielid 
diende daarop een klacht in tegen de 
burgemeester. De gouverneur liet 
weten dat de burgemeester terecht 
handelde en dat veiligheid in tijden van 
corona primeert.

www.n-va.be/lint
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Stroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps-
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Pal� jn
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Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 
Daar snakken we met z’n allen naar.”

Harry Debrabandere, burgemeester

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 


